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Datum  : 09 oktober 2023.

Onderwerp  : vragen

Behandelaar: Fractie Seniorenpartij Schagen

1. Naar aanleiding van de vragen tijdens de behandeling van de kadernota
over de communicatie en de toezegging willen wij graag de stand van 
zaken weten hoe e.e.a. is verbeterd 

2. Met betrekking tot de uitvoering van de Inclusieagenda zouden wij 
graag van u vernemen wat de reden is van de vertraging

3. Met betrekking tot het doelgroepenvervoer en de samenstelling 
daarvan zouden we graag van u vernemen naar de voortgang hiervan en 
de effecten op de programma begroting.

4. Wonen en ruimtelijke ordening: 

- Er zou een woningbehoefte onderzoek worden uitgevoerd per dorp voor 
jongeren- en seniorenhuisvesting, maar ook de wensen onder de 
bewoners naar huur, koop in diverse segmenten zoals  
eengezinswoningen, appartementen, 2/1kap, vrijstaand, tinyhouses. 
Wanneer is het college van plan dit onderzoek uit te voeren en wat is de 
reden dat dit, na het uitgebrachte rapport van de rekenkamer, nog niet 
heeft plaats gevonden. Met name willen wij dit weten voor het op te 
stellen ouderen beleid waar dit onderdeel van moet zijn en niet wachten 
tot de nieuwe verkiezingen als het om de uitvoer gaan maar starten 
binnen deze college periode.

- Hoe staat het nu met de aanpak van het tegengaan van 2e woningen, 
die maar beperkt bewoond of verhuurd worden? Dit zou toch al beleid 
moeten zijn?

- Wat voor afspraken zijn er gemaakt en/of worden er gemaakt om het 
mogelijk te maken dat het aantal te bouwen woningen flink gaat 
toenemen? Dit terwijl landelijk sprake is van een net congestie, verhoging 
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van hypotheeklasten, achterstanden bij Nuts bedrijven en aannemers die 
handen te kort komen. Heeft de gemeente Schagen hier geen last??

5.Beheer openbare ruimte:

- Het bollen en groen beleid wil men verder laten groeien. Het zou 
goed zijn als er eerst geëvalueerd gaat worden. Ik zie dat er met 
name van het bloeiende bermen beleid niet veel meer over is. 
Terwijl de aanplant van bollen bij de komborden verder verruigen, 
wat zal hier volgend  jaar nog van over zijn?

6.Duurzaamheid:

- In de begroting staan zaken die jaren geleden al zijn afgesproken. Van 
concreet beleid is nog weinig te merken. Wat betekent dit voor de 
subsidies die, als ze niet besteed zijn, eind 2024 weer terug naar het rijk 
moeten?

- Het beleid van de micro-windturbines wordt, indien noodzakelijk 
aangepast, waar komt dit vandaan? Er wachten nog een flink aantal 
"boeren molens" op goedkeuring. Waarom wordt het beleid en afspraken 
die er in de raad gemaakt zijn niet gewoon uitgevoerd? De bedoeling was 
dat wij snelheid met aanvragen zouden betrachten en niet steeds 
problemen creëren!

- Er is een klankbordgroep duurzaamheid opgericht, waarin ik ook zitting 
heb. Er zou in september een vervolg gesprek komen, momenteel is er 
nog geen datum voor een samenkomst bekend.

- Er wordt gesproken over de aanplant van 25.000 bomen bij 
particulieren. Bij wie of waar gaan deze bomen geplant worden?

Namens de Seniorenpartij Schagen,

A.S. (André) Groot

06 5317 4240
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